
BOSNA I HERCEGOVINA 
FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 
ZENI0(0-DOBOJSKI KANTON 
OPCINA TESANJ 
OPCINSKO VIJECE 

Broj: 01-05-4-2761-3 /17 
Datum: 31.12.2017. godine 

ZAPISNIK 
SA 14.  SJEDNICE  OPCINSKOG VIJECA TEANJ, ODRiANE 

DANA 28.12.2017. GODINE (eetvrtak), S POC'ETKOM U 14,00 SATI, 
U SALI OPCINSKOG VIJECA TEANJ 

Sjednici prisustvovalo 25 vijeenika. 
Vijeenik Kaser Vedran prisutan od 14,20 sati. 
Vijeenik Jupie Mirano napustio sjednicu u 15,00 sati, a vijeonik Ja§ia Haris u 18,19 sati. 

Gosti: Grupa demobilisanih (7) boraca: Krkalie Hamza, Bekrie Ramo, Hajdie Mesud, Ceman Muhamed, 
Seljmo Mirsad, Dzinalic Edin i Ogrie Sejad. 
Sjednici prisustvovali: Opeinski naeelnik Suad Huskie sa saradnicima. 
SREDSTVA JAVNOG INFORMISANJA: 
Predstavnici TV "Smart". 
Elektronsko glasanje, vremensko praeenje diskusija i zapisnik vodi Sajda Klepie. 
Sjednicom predsjedava predsjedavajuei Vijeea g-din Senad N. Subagie. 
Nakon prijave vijeenika, Predsjedavajuei Vijeea je konstatovao da dana§njoj sjednici Vijeea prisustvuje 24 
vijeenika, eime su se stekli uslovi za punovalno odlueivanje, otvorio 14. sjednicu Vijeea i proglasio je 
javnom, to u ime Vijeea i u svoje lien° ime pozdravio prisutne goste i predstavnike medija. 

Pauza u radu Vijeea, na prijedlog Kluba vijeenika SDP trajala od 14,07 do 14,21 sat. 

Ad. A 
Opeinsko vijeee je sa 19 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i 6 glasova "UZDRiAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Zapisnik sa 13. sjednice Opeinskog vijeea Teganj. 

Dnevni red  
Na prijedlog OpOinskog naeelnika 8. taeka, Prijedlog Odluke o prodaji parcele oznake k.p. br. 1897/3 

za k.o. Trepee, skinuta sa dnevnog reda. 

Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 25 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" 
usvojilo sljedeei dnevni red: 

1. Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije razvoja opeine T8anj 2018-2022, 
2. Prijedlog - Budkt opeine Te§anj za 2018.godinu, 
3. Prijedlog Odluke o izvr§avanju BudsZeta za 2018. godinu, 
4. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Opeinskog vijeea Te§anj, 
5. Prijedlog Programa rada Opeinskog vijeea za 2018. godinu, 
6. Prijedlog Odluke o za§titi izvori§ta vode za piae Mekigki potok i Trebaeka rijeka na podrueju opeine 

Te§anj, 
7. Prijedlog Odluke o lokalnim i nerazvrstanim cestama na podrueju opeine Te§anj, 
8. Prijedlog Rjegenja o imenovanju Komisije za provodenje javnog nadmetanja-licitacije u postupku 

prometa opeinskim zemljigtem. 
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Uz materijale koji su bili na dnevnom redu vijeenicima je dostavljena: 
• Informacija o realizaciji odluka, rje§enja i zaklju6aka Opeinskog vijeea za period od 

23.11.2017.godine do 21.12.2017.godine. 

Ad. 1 
Opeinski na6elnik dodatno obrazlosZio Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije razvoja opeine Taanj 

2018-2022. Na ovaj prijedlog ulokni su amandmani od strane Opeinskog naeelnika i Kluba vijeenika SDP. 

Amandman Opcinskog naCelnika glasi: U prilozima 1. i 2. Strategije, u kojima su definisani 
sektorski ciljevi, program, projekti i mjere, tekst se mijenja na sljedeei naCin: 
1.Program 2.1.1.6. dopunjuje se "Izgradnja ambulanti u Pousorju (N.Miljanovci, Miljanovci, Piljuiiei) 
(mno2ina... u tekstu je jednina §to je moglo davati prostora za razli'aita tumaeenja). 
U planu implementacije i indikativnom finansijskom okviru za period 2018-2020. Dodaje se iznos od 
50.000,00 sa opeinskog nivoa i isti iznos iz drugih izvora (vi§ih nivoa). Izmijenjeni sadr2aj uskladiti kroz cijeli 
dokument (sve tabele) shodno prethodno iznesenom, ukljueujuei izlazni rezultat, ishode i uticaje projekta. 
2.0 prilogu 2. u Programu 2.1.1. Modernizacija objekata drugtvene infrastrukture u ukupnom ishodu upisati i 
Dru§tveni dom u Kalo§evieu. Za sada se ne predlak promjena finansijskog okvira. Dok ne bude izvrgena 
detaljnija analiza potrebnih sredstava. To je moguee uraditi u godi§njim analizama, sa potpunijim podacima. 
Izmijenjeni sadrsZaj uskladiti kroz cijeli dokument (sve tabele) shodno prethodno iznesenom, ukljuOujuei 
izlazni rezultat, ishode i uticaje projekta. 
3. U prilozima 1. i 2. U projektu oeuvanja pisane i materijalne ba§tine, naziv se dopunjuje u sljedeei tekst: 
Istralivanje pro§losti teganjskog kraja i o'euvanja pisane i materijalne bagtine, a sve na tragu inicijative koju je 
Opeinsko vijeee ranije usvojilo. Izmijenjeni sadilaj uskladiti kroz cijeli document (sve tabele) shodno 
prethodno iznesenom, ukljueujuei izlazni rezultat, ishode i uticaje projekta. 

Amandmani Kluba vijeenika SDP  
Amandman 1.  glasi: V.2.4 „Programi, projekti, mjere 

- 1.2.2.7. Rje§avanje prikljueka industrijskih zona Ciglana i Gliniste na magistralni i regionalni 
put — dodaje se industrijska zona Ekonomija  

Migljenje Opeinskog naCelnika:  Uredenje prikljueaka na magistralni iii regionalni put nije u 
nadlehlosti opeine. Ciglana i Glinigte su posebno va'Zni zbog obima saobraeaja i broja poslovnih 
subjekata. Namjera je da opeina kandiduje ovo kao problem i interes za rje§avanje a da prioritete, 
projektovanje i obezbjedenje sredstava obezbijede Ceste FBiH. Nije na odmet da se na spisak uvrsti i 
Ekonomija kao zona u kojoj posluju znaeajni subjekti, a konaenu procjenu redoslijeda realizacije na 
bazi realnih parametara (broja vozila, trenutnog stanja infrastrukture, lahkoee rjaavanja i sl.) neka 
rje§ava nadlana institucija. Smatramo prihvatljivim pro§irenje ovog projekta. Predlakmo dopunu:  
Dodaje se 100.000 KM (obzirom da je predvideno za vee predlokna dva prikljueka po 100.000 KM) 
i poveeava predvideni budkt ueegee viMh nivoa vlasti.  

- 1.2.2.9. Izrada regulacionog plana za izgradenu poslovnu zonu Ljetinie  - dodaje se i  
planiranu industrijsku zonu Jelah (prostor iza klaonice gdje je vee izgradeno nekoliko  
privrednih objekata.)  

Migl'en'e: U vakeem Prostornom planom Opeine Te§anj zona iza klaonice je zakieena, tj definisana 
je kao zona posebne namjene (neeemo ovom prilikom posebno elaborirati zbog eega je to tako). U 
nekim slueajevima eak i da imamo regulacioni plan ne bi bila dozvoljena gradnja. Stoga smatramo 
da procjenu moguenosti da se ovo podrueje prenamjeni u neku vrstu zone poslovanja iii poslovne 
zone treba sagledati kroz izradu Novog Prostornog plana. Ideja mote biti dobra, ali predlakmo da se 
ne mijenja postojeea formulacija cilja do izrade novog Prostornog plana 2018/2019. Nakon toga, kod 
godi§njih analiza, ali i izvan toga, moguee je promijeniti definiciju trenutno predloknog cilja sa 
priejdlogom koji je dat u ovom amandmanu. 

Amandman 2. V.3.4 „Programi, projekti, mjere 2.1.1.2. — Izgradnja nove §kolske zgrade u 
Medakovu — dodaje se i dogradnja novih uelonica u OS 1.Mart Jelah  
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Migljenje Opeinskog naCelnika:  U izradi Strategije razvoja nije vrkna detaljna analiza slobodnog 
ili dovoljnog ueioniekog prostora u osnovnim iii srednjim §kolama. Takode, ni u prijedlozima 
programa, projekata i mjera nisu dati slieni projekti iz vise razloga: pitanja nadlehiosti uopee, a 
posebno za manje projekte sanacije iii dodatnog uredenja prostora. Trenutno na drugi naein kao 
opeina znamo za potrebu dogradnje jedne ueionice (eak smo finansirali izradu projektne 
dokumentacije), te smo voljni pomoei da se taj problem ili nedostatak rije§i. To je ipak jednogodi§nja 
aktivnost za koju predlakmo da se ne upisuje u Strategiju na ovakav naein. Ako bismo krenuli 
ovako, onda bismo trebali napraviti analizu svih gkolskih prostora (povrine, uredenosti, odr2avanja i 
dr.) gto bi nas odvelo u direktne poslove Ministarstva za obrazovanje, nauku, kulturu i sport ZDK. 
Predlakmo da se amandman na ovakav naein ne uvrgtava u Strategiju razvoja.  

- 2.1.1.13. Projektovanje rjeknja saobraeaja za grad Te§anj i izgradnja parking prostora doda • e 
se u Tegnju, Jelahu i Teganjki.  

Migljenje Opeinskog naCelnika  : Smatramo da je amandman prihvatljiv, jer dodatno pojagnjava 
lokacijski sadr2aj projekta. Smatramo da se to podrazumijevalo, ali korisno je da bude i naznaeeno. 
Samom realizacijom se mote dodatno utvrditi raspolo21vost i potreba za nova parking mjesta, naein 
upravljanja i sl. Predlakmo da se u ovom trenutku osim opisane mijenjaju finansijske projekcije.  

Dodaje se mjera/projekat: 2.1.1.20. — Izgradnja treee trake na relaciji Jelah-Kra§evo 
Migljenje Opeinskog na6elnika:Predlo2eni amandman ozbiljno tretira pitanje prioriteta u podrueju 
saobraeaja. Ne umanjujuei znaeaj prijedloga niti dajuei konaean stay gta je vaMije postavlja se pitanje 
da li je prioritetnije da se radi treea traka izmedu Jelaha i Tegnja u odnosu na prijedlog koji je iznesen. 
S druge strane, rijee je o projektu za koji niko nema ni procjenu vrijednosti, niti moguenosti izvedbe, 
niti njene projekcije u federalnom sagledavanju razvoja magistralnih puteva i autocesta. Stoga 
predlakmo da se u ovoj fazi uputi inicijativa nadle2noj instituciji (Ceste FBiH) za sagledavanja 
moguenosti i potreba za gradnju ovakve treee trake, na bazi realnih pokazatelja (gustine prometa, 
planova razvoja cestovne mrek, problema u saobraeaju i nesreea i dr.) te da se u narednom periodu 
razmotri moguenost uvr§tavanja ovakvog projekta.  
Kada bismo sada to uvrstili ovakav projekat, morali bismo imati finansijsku procjenu (cca 20-30 
miliona KM), koja bi trebala biti ukljueena u Strategiju razvoja opeine Te§anj. Cini nam se da bi na 
taj naein cio dokument izgubio kredibilnost/realnost u finansijskom planiranju. 

- 2.1.1.21. — Izgradnja raskrgea/prikljueaka na Magistralni put u Ljetinieu, Mrkotiou i 
Kalokvieu. 

Migljenje Opeinskog naCelnika :Tim koji je radio na izradi Strategije je definisao 7 prioritetnih 
programa/projekata u oblasti saobraeaja, ukljueujuei i regionalne i magistralne ceste. Predlakmo, kao 
i kod prethodnog amandmana da se obezbijedi struena procjena o prioritetima u ovom podrueju, 
putem ovlagtenog Upravitelja cesta (Ceste FBiH), ukljueujuei i podrueja koja nisu pomenuta u ovom 
amandmanu (npr Sije, koje su posebno izlokne uticaju M17). Koliko ee biti moguee i realno 
realizovati sve ove programe i projekte u periodu implementacije Strategije to aemo saznati od 
nadle2nih institucija, a nakon toga mokmo prilagodavati i dodatno razradivati programe i projekte. 

Amandman 3. V.4.4. Programi, projekti i mjere  3.3.1.1. — proirenje obuhvata toplifikacije 
dodaje se ukljaujuei i Jelah.  
Migljenje Opeinskog naCelnika:  Postojeea definicija Programa/projekta nije bila vezana prostorno i 
obuhvata prostor cijele opeine. Izradena je Studija toplifikacije i u slueaju i moguenosti provedbe 
nekih projekata (JPP iii drugi model) to ne iskljueuje prostor Jelaha. Da li ee se pro§iriti formulacija 
nije presudno.  
Dodaje se mjera/projekat:  3.1.1.4. — Izgradnja brana/pragova na rijeci Usori. 
Minjenje Opeinskog naCelnika : Smatramo da je ovaj projekat uvr§ten u definiciji 3.1.1.1. Dodatne 
kolieine vode i definisanje dugoroenog rjeknja vodoizvori§ta. Postoji nekoliko studijskih i projektnih 
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dokumenata koji analiziraju dugoroene aspekte vodosnabdijevanja (izgradnja novih bunara, 
pravljenje pragova na rijeci Usori, dubinske bugotine i dr.). Konkretno za gradnju pragova postoji 
izvedbeni projekat koji je finansirala Agencija za vodno podrueje rijeke Save. U posljednjih godinu 
dana su organizirana dva sastanka i upueena dva dopisa radi razja§njavanja statusa ove dokumentacije 
(jer postoje i drugi projekti u kojima nema takvih pragova) i moguenosti za planiranje gradnje. 
Nemamo jo§ konaean stay Agencije za vode, bez eijeg pozitivnog mi§ljenja bi svako planiranje iii 
pripremanje gradnje ovih pragova bilo nemoguee. Stoga, predlakmo da se ne uvr§tava nova mjera iii 
projekat iz navedenih razloga. Postojeea formulacija daje dovoljno prostora za realizaciju predlokne 
aktivnosti ukoliko ona bude mogueaiz razloga koji su navedeni.  

Predsjednik Kluba vijeenika SDP Kaser Vedran se izjasnio da je odgovor Opeinskog naCelnika 
na Amandman 1 prihvatljiv, kao i odgovor na Amandman 2 u vezi dogradnje i saobraeajnica, a 
da se u vezi izgradnje treee trake donese zaklju'eak prema vigim nivoima. Odgovor na 3. 
Amandman je takode prihvaeen, s tim da ee traiiti informaciju o ovim stavovima koje su 
usaglasili. 

U raspravi utestvovali vijeenici: Kaser Vedran, Huskie Kasim, Hrnjie Muris, Hasanbagie Senad, Alie 
Hajrudin, Hod2ie Sedina, Solo Fahir i Suba§ie Senad. 

Opeinsko vijeee je sa 24 glasa "ZA", bez glasova PROTIV" 1 glasom "UZDRZAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUe AK 
Opeinsko vijeee Teganj pokreee inicijativu prema Direkciji cesta ZDK i JP Ceste FBiH za zagtitu 

dionioca RP 474, M4 i M17, na prostoru opeine Teganj, te pristupe gto prije projektovanju i izgradnji 
treee trake na ovim putevima, tj.dionici Jelah — Kragevo na M4 i Teganj — Jelah na R474. 

Opcinsko vijeee je sa 24 glasa "ZA", bez glasova PROTIV" 1 glasom "UZDRZAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUeAK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o usvajanju Strategije razvoja opeine Teganj 2018-2022. 

Ad. 2 
Optinski natelnik Suad Huskie je dodatno obrazlo2io Prijedlog Budieta opeine TeSanj za 2018.godinu 

Amandmane na Prijedlog Bud'Zeta su podnijeli Klubovi vijetnika SBiH, A SDA i SDP. 

Amandmani Kluba vijeenika SDP 
Amandman I 

Mijenja se tekst Ekonomskog koda 614324 Fond 010 Grantovi za obilje2avanje jubileja, 
znaeajnih datuma Opaine, kulturne i vjerske manifestacije i sliono sa Programom 
obilje2avanja tekovina odbrane 1992-95. godine. 

Poslije rijeci obilie2avanie doda rijeO-praznika , te poslije rijeci godine doda i 1941-45. 
godine, te da isti  

Grant za obilje2avanje praznika, jubileja, znaeajnih datuma OpOine, kulturnih i vjerskih 
manifestacija i sIZno sa Programom obilje2avanje tekovina odbrane 1992-95. godine i 1941-
45. godine. 
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Amandman II — 

Mijenja se tekst Ekonomskog koda 613329 Fond 010 Ostale komunalne usluge-sanacija 
javne rasvjete i svjetledh znakova 

Poslije riled lavne rasvjete dodaju se riled i ukrasne rasvjete te da isti crlasi  

Ostale komunalne usluge-sanacija javne rasvjete i ukrasne rasvjete i svjetledh znakova. 

Amandman III 

U tekstu Ekonomskog koda 613329 Komunalno uredenje 

Poslije riled uredenje lavnih povr§ina dodaju se riled i ukragavanje javnih objekata, 
parkova i ulica za vrijeme praznika,  te da isti nglasi: 

Komunalno uredenje (program komunalne higjene, zbrinjavanje pasa lutalica, uredenje javnih 
povrtina, ukra§avanje javnih objekata, parkova i ulica za vrijeme praznika, uredenje fasada, 
numeracija objekatra, ukianjanje divljih deponija i dr.). 

Amandman IV 

Ukida se Ekonomski kod 6144239 Fond 010 Sredstva za podjelu robnih paketa 
naiugroienijim licima u iznosu od 15.000,00 KM.  

Sredstva se rasporeduju na Ekonomski kod 614239 Fond 010 Jednokratne 
materijalne 	pomodi putem Centra za socijalni rad Te§anj. 

Amandman V 

Umanjuje se Ekonomski kod 613930 Fond 010 Kompijuterske usluge (odrtavanje baza 
podataka, aplikacije, obuka i drugo) za 10.000,00 KM i Ekonomski kod 613914 Fond 010 
Reprezentacija za 5.000,00 KM 

- Dodaje se novi Ekonomski kod "Ponos opoine Te§anj" u iznosi od 15.000,00  
KM. 

Amandman VI - 

Umanjuje se Ekonomski kod 613914 Fond 010 Promotivno-reklamni materijal Opeine i 
promocija turistiOkih potencijala za 10.000,00 KM i Ekonomski kod 613911-12-13-19 
Fond 010 Ogla§avanje putem medija (informisanje javnosti o radu Vije6a, Organa 
uprave i drugo) za 5.000,00 KM , a 

uvedava se Ekonomski kod 613911-12-13-19 Fond 010 Izdaci za javno 
informisanje, §tampanje I medije (sluibena glasila, dasopisi i dr. literatura,  
izrada biltena, usluge ttampanja, Internet stranica, izdavaMvo i dr.) za 15.000,00 
KM 

Pored ovih 6 amandmana predloleno je i donoknje zaklju6aka: 
1.Sredstva namijenjena za kapitalna ulaganja ee se prvenstveno koristiti za rjaavanje vodosnabdjevanja. 
2.Po istom modelu kreditnog zadOenja Opeina Te§anj za realizaciju kapitalnih projekata, kao §to se donijela 
odluka za kreditno zadOenje Opeine kod Komercijalne banke za projekat uredenja Titove ulice i ulice 1 Mart, 
da se opeina kreditno zadu2i za ralizaciju projekata Rasvjete na magistralnom putu na potezu Krakvo-Jelah-
Kalo§evie i rjegavanje otpadnih voda iz industrijske zona Bukva. 
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Predsjednik Kluba vijeenika SDP je u svojoj diskusiji konstatovao da su sa Opeinskim naeelnikom 
usaglasili stavove po pitanju njihovih amandmana a da bi po pitanju rasvjete i vode trebali usaglasiti 
zakljueak. 

Amandmani Kluba vijeenika S BiH TeKani:  

Amandman I 

Predla2emo da formira novi kod na rashodovnoj strani pod nazivom "naknada za svako 

novorodjeno dijete na prostoru °One Teanj" u iznosu od 72000,00 KM. 

Umanjuju se sredstva sa ekonomskog koda 9591000 za iznos od 72000,00 KM 

Amandman II 

Predla2emo da se formira novi ekonomski kod na rashodovnoj strani "Udru2enje ijabetit'ara Opine 

Teganj" u iznosu od 57000,00 KM. 

Umanjuju se sredstva sa ekonomskog koda 9591000 za iznos od 57000,00 KM 

0 prvom amandmanu nije bilo izjagnjavanja, a drugi amandman usaglagen kroz zajednieki zakljueak 
pod 3. 

Amandmani Kluba vijeenika 00 A-SDA Tegani:  
U Prijedlogu Budieta za 2018.godinu u stavci III TEKUCI GRANTOVI (TRANSFER!), KAMATE I SREDSTVA 

REZERVI taEka 2 Grantovi socijalne zaitite i pomoei — Grant Centru za socijalni rad Te'ganj, funkcionalni 

kod 1091, ekonomski kod 614181 stavku od 345.000,00 KM uvetati za iznos od 25.000,00 KM a iz 

umanjenja slijedeeeih stavki : 

1. Nagrade zaposlenim za postignute rezultate fun.kod 0111 ek.kod 611231 	  5.000,00 KM 

2. Materijal i usluge za tekuee odriavanje zgrade fun.kod 0111 ek.kod 613711-21 	 5.000,00 KM 

3. Materijali i usluge za odriavanje i popravak vozila fun.kod 0111 ek.kod 613713-23.......... 1.000,00 KM 

4. Prom. reklamni material Opeine iprom. turis. poten. fun.kod 0111 el.kod 613914 	 2.000,00 KM 

	

S. lzdaci za javno informiranje, §tampanje i medije 	 i dr.literatura, izrada biltena usluge 

tampanja, internet stranica I dr.) fun.kod 011 ek.kod 613911-12-13-19 	4.000,00 KM 

6. Ogla§avanje putem medija (informisanje javnosti o radu vijeea, organa uprave i dr), fun.kod 0111, 

ek.kod 613911-12-13-19,  	5.000,00 KM 

7. Tri:Akovi osiguranja i bankarske usluge fun.ko 0111, ek.kod 613810/820 	..... ........... 	3.000,00 KM 

Klub vijeenika A SDA se izjasnio da odustaju od amandmana. 

U raspravi ueestvovali vileenici: Pilav Elvir, Kotorie Esmir, Deljkie Nermin, Kurtie Amir, Alia 

Hajrudin, Kaser Vedran, Solo Fahir i Opeinski naeelnik. 

Pauza u radu vijeea trajala od 16,14 do 16,40 sati na kojoj je usaala§en zajednieki zakljueak (1. i 2. 

SDP i 3. SBiH) 

A: l'rg Alije Izetbegoviea 	T: +387 32 650 220 
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Opeinsko vijeee je sa 23 glasa "ZA", 1 glasom "PROTIV" bez glasova "UZDRiAN" usvojilo 

sljedeei 
ZAKLJUCAK 

1. U narednim godinama Opeina Teganj ee voditi raeuna o rasvjeti na glavnim putnim pravcima, 
vodeei raeuna o upotrebi energetski efikasnih rasvjetnih tijela. Posebna painja ee biti posveeena 
kritienim mjestima sa koncentracijom privrednih subjekata. 

2. Usvajanjem Budieta Opeine Teganj za 2018.godinu, usvajanjem Strategije, to dokumentima koji 
ee pratiti Strategiju ee prioritetno planirati izdvajanje sredstava za vodosnadbijevanje i 
odvodnju otpadnih voda. 

3. Zaduiuje se Opeinski naeelnik da podnese inicijativu ZZO za sufinansiranje dijela trogkova za 
nabavku senzora za bezkontaktno mjerenje glukoze u krvi za osobe mlade od 18 godina. 

Opeinsko vijeee je sa 9 glasova "ZA", 1 glasom "PROTIV" i 14 glasova "UZDRiAN" nije 
usvojilo prijedlog Kluba vijeenika SBiH (Mk Hajrudin) da sva nevladina udru'ienja koja se finansiraju 

iz budieta opeine Teganj, jedan puta godignje Opeinskom vijeeu podnesu izvjegtaj o radu i finansijskom 
poslovanju za predhodnu godinu. 

Opeinsko vijeee je sa 22 glasa "ZA", 2 glasa "PROTIV" bez glasova "UZDIdAN" usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJUCAK 
Usvaja se Budiet °pane Teganj za 2018.godinu. 

Ad. 3 
Opeinsko vijeee je sa 22 glasova "ZA", bez glasova "PROTIV" 2 glasa "UZDRiAN" usvojilo 

sljedeei 
ZAKLJUCAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o izvegavanju Budieta za 2018. godinu 

Ad.4 
Na Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o radu Opeinskog vijeea TeSanj amandmane je 

ulozila Statutarno-pravna komisija i Klub vijeenika S BiH. 

- Amandman Statutarno-pravne komisije glasi: „U alanu 28. Odluke, prvi pasos koji objagnjava 
izmjene u stavu 1. elana 56. trenutnog Poslovnika dodat je tekst: ", a izuzetno i izvan 
direktne nadleinosti Opeine, ukoliko je to u interesu gradana iii Opeine.", i 

- Stranka za BiH dostavila je 12 (dvanaest) amandmana. Statutarno pravna komisija je odgovorila i 
odgovori su vijeenicima dostavljeni pred pooetak sjednice. 

U raspravi tfeestvovali vijeenici: Pa§ie Danijel, Alie Munevera, Suba§ie Senad, Hmjie Muris i Kaser 
Vedran. 

Pauza u radu Vijeaa, na prijedlog Kluba vijeenika SBB trajala je od 17,14 do 17,24 sata. 

Nakon toga, othlan je sastanak kolegija od 17,45 do 18,15 sati na kom je usaglakn zakljueak u vezi 
izja§Ujavanja o ovom prijedlogu odluke. 

A: Trg Alije Izetbegoviea 	T: +387 32 650 220 
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Opeinsko vijeee je jednoglasno sa 24 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" 

usvojilo sljedeei 
ZAKLJUe AK 

Da se nastavak pretresa i odluelvanja o Prijedlogu Odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika o 
radu Opeinskog vijeea Teganj odlozi za sljedeeu sjednicu. 

Kolegij Opeinskog vijeea ee do naredne sjednice usaglasiti naein podnogenja amandmana i 

odlueivanja o materijalima. 

Ad. 5 
Na Prijedlog Programa rada Opeinskog vijeoa za 2018. godinu pristigli su amandmani Klubova 

vijeenika SDP i SBiH. Opeinski naeelnik je odgovorio i odgovori su dostavljeni vijeenicima pred poeetak 
sjednice. 

Amandmani Kluba vijeenika SDP i odgovori Opeinskog naeelnika: 
Amandman 1.  glasi: „U programu rada u dijelu II Sadraj programa, pod A) Period januar-mart dodaje se 
novi stay: Informacija o nerealizovanim, a ranije ugovorenim projektima u 2017.godini". 
Migren'e Nerealizovani, a ranije ugovoreni projekti budu popisani i predstavljeni Vijeeu u Izvjekaju o 
izvrgenju budkta. Tako je bilo svih zadnjih 5 godina sigurno. Osim toga, naznake budu predstavljene i kroz 
Izvjekaj o realizaciji Liste kapitalnih projekata. 
S druge strane, razumijemo interes vijeenika da imaju vise informacija o ovoj temi i smatramo svojom 
obavezom da pru2imo potrebne informacije. Nema nika od informacija po ovom pitanju (niti treba biti) sto ne 
mote biti podijeljeno sa vijeenicima. Stoga predlakmo da se ne pravi posebna taeka u radu Opeinskog vijeea, 
jer nema dovoljno materijala niti razloga za isto. Predlakmo da ubuduee Izvjekaj o realizaciji kapitalnih 
ulaganja sadr2i dovoljno informacija o projektima koji su ugovoreni, a nisu realizovani u prethodnoj godini.  To 
mote biti poseban podnaslov u ovom izvjekaju sa vremenskim, finansijskim i drugim pokazateljima i 
razlozima zbog kojih projekti nisu realizovani. 

Amandman 2. 
„U programu rada u dijelu II Sadr2aj programa, pod B) april-juni dodaje se novi stay: Prijedlog Odluke o 
pristupanju izmjene Prostornog plana opeine Te§anj". 
Migljenie:  Prostorni plan opeine Te§anj donesen je za period 2009-2020. S obzirom da rok njegovog vaknja 
istiee u 2020. godini planirano je da se u drugom dijelu 2018. godine pokrene procedura za dono§enje novog 
Prostornog plana. 
U prvom dijelu godine Programom rada Opeinskog vijeea. Te§anj za 2018 godinu predlokno je da se u 
prostornom planiranju radi na: 

1. Zoning plan Poslovne zone Ljetinie 
2. Zoning plan Te§anjka 
3. Urbanistieki plan Te§anj 
4. Izmjene i dopune Urbanistiekog projekta Te§anj-Centar-Te§anj 
5. Nekoliko Odluka o za§tinim zonama za izvorika 

Prijedlog da se pokrene izrada novog Prostornog plana opeine Te§anj (ne izmjena postojeeeg, kako je napisano  

u amandmanu),  je predlokna za pokretanje u drugoj polovini 2018. godine iz nekoliko razloga: 
1. Prioritet u aktivnostima dat je prethodno pobrojanim dokumentima jer u trenutnim okolnostima imaju 

yeei pozitivan iii negativan uticaj na 2ivot na prostoru opeine Te§anj 
2. Prije novog Prostornog plana neophodno je rijekti nekoliko prethodno nabrojanih planskih 

dokumenata. Imat eemo kvalitetniji novi Prostorni plan. 
3. Zakljuekom sa 13. Sjednice odredeno je da Opeinski naeelnik i sluThe prate primjenu elana 25. 

Odluke o provodenju izmjena i dopuna Prostornog plana opeine T8anj i da se najkasnije do kraja 
2018.godine Vijeee informi§e o efektima primjene novih odredbi Prostornog plana. Efekte ovih 
izmjena iz 2017.godine treba sagledati i ukljueiti u izradu novog prostornog plana. 

4. U konaenici usvajanje novog prostornog plana tokom 2019. tako da bi u 2020. godini imali novi plan 
na snazi. 

F: +387 32 650 022 	E: senad.subasiaeopcina-tesanlba W: opcina-tesanj.ba A: Trg Alije lzetbegoviea 	T: +387 32 650 220 



Dakle, amandman nije tehnieki ispravan (izmjene postojeeeg iii izrada novog plana), a osim toga izneseni su i 
argumenti zbog eega je u Programu rada Opeinskog vijeea predlolen ovakav raspored. Smatramo da je uz ova 
obrazloknja izneseno sasvim dovoljno argumenata da se zadr2i predlokni raspored rada na prostorno-
planskim dokumentima tj. Da se amandman ne prihvati.  

Amandman 3.  
„U programu rada u dijelu II SadrZaj programa, pod D) oktobar-decembar dodaje se novi stay: Informacija o 
ljetnom odrZavanju Iokalnih puteva na podrueju opeine TeSanj za period ljeto 2017. godine" 
Miglienje:  Pretpostavljamo da je predlagae amandmana napravio gr8ku u navodenju godine, jer u oktobru 
2018. godine raspravljati o ljetnom odrZavanju puteva iz 2017. godine ne bi imalo smisla. Samim tim, nije 
logien() usvajati ovakav amandman. 
S druge strane, eini se korisnim da Vijeee ima godi§nju informaciju o odrZavanju puteva. Sada se to djelimieno 
ostvaruje kroz informaciju o zimskom odrZavanju na kraju zimske sezone. 
Predlakmo da u Programu rada Opeinskog vijeea u zadnjem kvartalu godine bude jedna informacija koja ee 
sadrZavati sva odrZavanja puteva (zimsko, ljetno, makadam, asfalt, signalizacija...) tokom jedne 
budktske/kalendarske godine. Naslov bi mogao glasiti Informacija o odrZavanju putne infrastrukture na 
prostoru opeine Teganj (malo Sira formulacija koja se ne odnosi samo na lokalne ceste). Ovako bi Vijeee kroz 
jednu informaciju imalo cjelovitu sliku i prije usvajanja budkta opeine za narednu godinu imalo priliku 
relativno brzo uticati na neke od stvari iz ovog podrueja rada. T bi znaeilo da se iz sadaSnjeg Programa brie 
Informacija o zimskom odilavanju puteva, jer ee biti sadrZana u predloknoj Informaciji. 

0 Amandmanima Kluba vijeenika SDP nije bilo izjagnjavanja (usaglageni sa Opeinskim naeelnikom). 

Amandman Kluba vijeenika SBiH i miglienje Opeinskog naCelnika: 
- „Da se u periodu april-juni uvrsti i IzyjeMaj o usvojenoj Strategiji Zena u ruralnom podrueju". 
U obrazlolenju je naveden napomena da je ova Odluka jednoglasno usvojena na Opeinskom vijeou... 

Migl'en'e:Opeinsko vijeee Te§anj nikada nije usvojilo Odluku - Strategija Zena u ruralnom podrueju, - takav 
dokumenat ne postoji. Opeinsko vijeee je na 16.sjednici 2014.godine razmatralo i primilo na znanje 
informaciju o analizi pololaja Zena u ruralnom podrueju na prostoru opeine Te§anj u okviru Projekta 
,,Unapredenje pololaja Zena na selu na lokalnom nivou u F BiH". Projekat je obuhvatao period od 2014-2016. 
godine sa mjerama u raznim oblastima, zdraystvo, poljoprivreda, vodosnadbjevanje, infrastruktura, poticaji i 
dr, o eemu su i Vijeae i javnost informisana kroz razne izyjeStaje koji se razmatraju na Vijeou, tako da 
smatramo nepotrebnim ponavljanje istog uvrgtavanjem u Program rada Opeinskog vijeea za 2018. godinu. 

Vijeenica Alio Munevera, ispred Kluba vijeenika SBiH se izjasnila da ostaje pri amandmanu, uz ispravku 
tehnieke gre§ke da se u Program rada uvrsti IzyjeStaj o Akcionom planu... a ne Izyje§taj o usvojenoj Strategiji. 

Vijeenica Alio Munevera je prihvatila prijedlog Predsjedavajueeg vijeea da se u polugodi§njem izyje§taju 
insistira na posebnom osvrtu na akcioni plan. 

Opeinsko vijeee je sa 23 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i glasova "UZDR .iAN", usvojilo 
sljedeki 

ZAKLJUt' AK 
Da se izvrgi aiuriranje Programa rada Opeinskog vijeka Teganj za 2018.godinu, shodno 

odgovorima na amandmane Opeinskog naCelnika. 

Opeinsko vijeee je sa 23 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i glasova "UZDRiAN", usvojilo 
sljedeei 

ZAKLJU e AK 
Usvaja se Prijedlog Programa rada Opeinskog vijeea za 2018. godinu 
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Ad. 6 
Bez rasprave, Opeinsko vijeee je sa 22 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i glasova 

"UZDRkAN", usvojilo sljedeei 
ZAKLJU 'eAK 

Usvaja se Prijedlog Odluke o zaKtiti izvorigta vode za piee Mekigki potok i Trebaeka rijeka na 
podrueju °pane Teganj, 

Ad. 7 
Na Prijedlog Odluke o lokalnim i nerazvrstanim cestama na podraju opCine Te§anj Amandman je 

podnesen od strane Opeinskog ngelnika, koji glasi: "U Clanu 4. uvodna ree'enica se mijenja i glasi: (1) 
Nadle2ne opeinske sluThe shodno Odluci o organizaciji opeinske uprave, vrge:, 
U e'lanu 5. Stay 1, se mijenja i glasi: (1) Nadlane opeinske sluThe vr§e poslove izgradnje, rekonstrukcije i 
odr2avanja lokalnih i nerazvrstanih cesta u skladu sa odredbama Zakona o javnim nabavkama BiH. 
U elanu 30. Stay 1, uvodna raenica se mijenja i glasi: (1) Opeinska sluTha nadle2na za komunalne poslove, 
izdaje odobrenja i/ili saglasnosti, i to:" 0 Amandmanu nije bilo izja§njavanja, on postaje sastavni dio Odluke. 

0 prijedlogu Odluke diskutovao vijeenik Kurdie Adem. 

Opeinsko vijeee je sa 22 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRZAN" usvojilo sljedeei 

ZAICLJUt' AK 
Usvaja se Prijedlog Odluke o lokalnim i nerazvrstanim cestama na podrueju °pane Teganj. 

Ad. 8 
Opeinski naeelnik je dodatno pojasnio Prijedlog Rje§enja o imenovanju Komisije za provodenje 

javnog nadmetanja — licitacije u postupku prometa opeinskim zemljitem broj 02-31-8-2724/1 7 od 07.12.2017. 
godine, i ulo2eni amandman koji glasi: u elanu 1. Rje§enja 6. Edin Mahmutovie, zamjenik elana, mijenja se i 
glasi 6. Adem Kurdie, zamjenik elana. 

Opeinsko vijeee je sa 22 glasa "ZA", bez glasova "PROTIV" i "UZDRiAN" usvojilo sljedeei 

ZAKLJUC' AK 
Usvaja se Prijedlog Rjegenja o imenovanju Komisije za provodenje javnog nadmetanja-licitacije 

u postupku prometa opeinskim zemljigtem 

Ad.B 
VIJEeNIKE INICIJATIVE 

Vijeenik Kaser Vedran  se izjasnio da je djelimieno zadovoljan odgovor na vijeenie- ku inicijativu: ,Da se u 

redovnoj informaciji o ostvarivanju prava pripadnika boraUcih populacija putem sluThe za bora6ko invalidsku 
zagtitu. OV Taanj, kao prilog dostavljaju imena korisnika prava po svim osnovama.", a da se Vijeee ne mora 
izjagnjavati o tome. 

Vijeenik Solo Fahir  je pokrenuo inicijativu za kupovinu parcele koja bi gradanima DrineiCa slu2ila kao poligon 
za sportske aktivnosti. 

Vijeenik Deljkie Nermin  je postavio inicijativu za usvajanje sljedeee preporuke: 
1.1. Preporauje se Na6elniku Opeine Te§anj da putem svojih saradnika i sluThi odmah preduzme 

mjere da JKP „RAD" Teganj u okviru svoje redovne djelatnosti preduzme sve potrebne mjere 

A: Trg Alije Izetbegovica 
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PREDSJEDAVAJUtI 'V lEtA 

Senad N. Subagie 	ec. 

za odr2avanje i opravku pasivnih i aktivnih mezarluka — grobalja, spomenika i spomen 
kosturnica i prate& infrastrukture na podrueju opeine Te§anj. 

1.2.Preporueuje se Naeelniku Opeine Teganj da putem svojih saradnika i sluThi odmah intenzivira 
rad gradevinske i komunalne inspekcije Opeine Te§anj na izvrgavanju njihovih zakonom 
propisanih obaveza, a s ciljem osiguranja provodenja mjera komunalne higijene u neposrednoj 
blizini pasivnih i aktivnih mezarluka — grobalja, spomenika i spomen kosturnica i prate& 
infrastrukture na podrueju opeine Te§anj. 

1.3.Preporueuje se Naeelniku Opeine Te§anj da, u okviru svojih nadle2nosti, preduzme mjere da se 
u Bud2etu Opeine Te§anj za nerednu i sve sljedeee godine osiguraju namjenska sredstva za 
odeZavanje i opravku pasivnih mezarluka — grobalja, spomenika i spomen kosturnica na 
podrueju opeine Te§anj. 

1.4.Preporueuje se Naeelniku Opeine Te§anj da, u okviru svojih nadlehlosti, preduzme mjere 
putem nadle2ne sluThe inicira direktore §kola na podrueju opeine Te§anj da u nastavnim i 
vannastavnim aktivnostima ueenika planiraju i provode odgovarajuee programe primjerene 
pojedinim znaeajnim dogadajima i praznicima. 

VIJEeNIeKA PITANJA 

Vijeenik Solo Fahir je postavio sljedeee vijeenieko pitanje: 
„Da li je odreden rok za poeetak radova na izgradnji ambulante u MZ Pilju2ici i kada se planira zavrktak 
radova i stavljanje objekta ambulante u funkciju?" 

Vijeonik Mahmutovie Edin je postavio sljedeee vijeenieko pitanje: 
„Zagto se za taxi vozila ne otvori uredeni parking prostor ispred Doma kulture Te§anj?" 

Vijeenik Pilav Elvir je postavio sljedeee vijeenieko pitanje: 
„Da li su povjerenici civilne za§tite Teganj, koji su imenovani u mjesnim zajednicama, dobili uputu CZ Te§anj 
da izadu na teren i evidentiraju i prijave nastalu §tetu u svojim MZ, i da li su izvje§taj poslali Opeinskoj 
CZ?" U obrazlo2enju je naveo da smo u noei 11. Na 12.2017.godine bili svjedoci vremenskih neprilika, 
odnosno udara jakog udara vjetra, koji je prouzrokovao mateijalnu §tetu na poljoprivrednim, strambenim, 
vjerskim i dr.objektima na prostoru nak opeine. 

Vijeenik Deljkie Nermin je postavio sljedeea vijeenieka pitanja: 
1. „Da Ii je istina da i nakon izrade pjekanog filtera na bunaru, sa kojeg se vodom snabdijevaju MZ 

Kalo§evie, Mrkotie, Bobare-Drineiei Bla2evci, voda nije za piee?" 
2. Za§to se pojedini korisnici usluga JP RAD Te§anj ne tretiraju jednako. 

Preporueujem menad'imentu JP RAD Teganj da ispita ovu pojavu i uputi jasno uputstvo, svojim 
radnicima, prilikom odvoza smeea ispred domaeinstava. 

Nakon toga, predsjedavajuei Vijeea se svima zahvalio na prisustvovanju dana§njoj sjednici i zakljueio rad 
eetmaeste sjednice Opeinskog vijeea Te§anj u 18,45 h. 

ZAPISNI AR: 
Sajda Klepie 
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